目 錄

- 1 社長序 文天佑
- 3 主編的話 徐名敬

本期主題:中共軍事思想與戰略思維

- 5 「習近平軍事戰略思想」發展之研析 陳津萍
- 33 習近平時期對外宣傳 黄柏欽
- 77 中共威懾理論戰略思維之研究:以中越戰爭為例 劉嘉霖
- 99 中共之《新時代的中國國防》與其戰略思維 林穎佑

國軍災害防救

111 運用「修正式德菲法」探討國軍協助災害防救制度 蕭英煜

軍事歷史學

135 支援前線:明代天津巡撫職權之研究 陳建宏

CONTENTS

1	Director's Preface
	Tien-Yu Wen
3	Editor's Preface
	Ming-Ching Hsu
	Theme Issue:
	CCP's Military Thought and Strategical Thinking
5	Analysis of the Development of "Xi Jinping's Military Strategic Thoughts"
	Jin-Ping Chen
33	External Propaganda during Xi Jinping Period
	Po-Chin Huang
77	China's Strategical Thinking of Deterrence Theory: A Case Study of
	Sino-Vietnamese War
	Chia-Lin Liu
99	The meaning of the PRC's "National Defense in the New Era" and Its
	Strategic Thinking
	Ying-Yu Lin
	Military Disaster Prevention and Protection
111	Exploring R.O.C. Military Disaster Prevention and Relief Mechanism by
	Using "Modified Delphi Method"
	Im-Yu Xiao
	7. I. I
125	Military History Supporting the Frent Lines A Cose Study of Duties of Tieniin Browinsial
135	Supporting the Front Line: A Case Study of Duties of Tianjin Provincial
	Governor in Ming Dynasty Chien-Hung Chen
	Cinen Heng Chen